
Internt referat 
Dagsorden til bestyrelse møde d. 26. april 2023 kl. 11:00 hos Tina 

Tilstede er: Merete, Helle, Randi og Tina 

 
1. Ny sæson 

- Husleje? Afventer stadig Moesgården. 
- Pris for dans? Kontingent stiger med 50,- kr. så vi er dækket ind for huslejestigning.  
- Arrangementer. Er godkendt. 
- Onsdagsdans, skal det koste noget? Hvis ja, hvad? Det er kun for medlemmer og det 

koster 25,- kr. 
- Havnen, har vi styr på den? anlæg, økonomi, sparegris. Ja, anlæg er købt med tilskud 

fra DGI, datoer samt gæsteinstruktør og værter er planlagt.  
Vi får ikke sponsoreret det hele af Roskilde Kommune i år, da der er nedskæringer. Vi 
har derfor også søgt Nordea Fonden, hvor vi har fået et tilskud, så underskuddet for 
havnen ikke bliver så stort. 

- Flyers. Flyers til ny sæson laves snarest muligt. 
 

2. Evaluering af Valentin: 
- Hvad var godt? God fest, god stemning. Både Merete og Anette var glade for lidt 

pauser ind i mellem.  
- Hvad var knap så godt? Scenen var lidt lille og var ved at gå i stykker. Der var rigtigt 

meget mad, og der var for få personer til at håndtere det. 
Vi var for dårlige til at få taget billeder. 
Over halvdelen af vores glasvaser er forsvundet. 

- Økonomi: Hang det sammen? Ja der var et lille overskud på ca. 800,- kr. 
- Næste år 2024: 

1. Større scene. 
2. 1 person får opgaven at tage billeder. 
3. Vi låner pynt og vaser i stedet for at købe nyt. 
4. Bestille mindre mad og menuen skal være mere enkel. 
5. Flere personer til at håndtere maden. 
6. Intet lotteri 
7. Prisen stiger med 5,- kr. til 295,- kr. pr. person. 

 
 
3. Festudvalg 

- Hjælp til arrangementer og hvilke? Der er mange der har meldt fra i Festudvalget, så 
til de arrangementer der kræver ekstra hjælp, vil der blive lagt en seddel i klubben 
man kan skrive sig på. 
 

4. Evt. 
- Marianne skal på DGI kursus for kasserere. 
- Næste møde er: onsdag d. 16. august kl. 9:00. 

 


